

Title (en)
Housing system for electrical apparatuses.

Title (de)
Gehäusesystem für elektrische Geräte.

Title (fr)
Système de boîtier pour appareils électriques.

Publication
EP 0249907 A2 19871223 (DE)

Application
EP 87108520 A 19870612

Priority
DE 3620698 A 19860620

Abstract (en)
The invention relates to a housing system for electrical apparatuses, particularly consumer apparatuses, which are used for controlling electrical loads and have a plug socket (2) and a plug (5). The housing system consists of a housing lower part (4) with the plug (5), a first housing upper part (1) with the plug socket (2) and a second housing upper part (3) which optionally can contain various control and switching arrangements (19). All housing parts are plugged together and then screwed. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf ein Gehäusesystem für elektrische Geräte, insbesondere Konsumgeräte, welche zur Steuerung von elektrischen Verbrauchern dienen und eine Steckdose (2) und einen Stecker (5) aufweisen. Das Gehäusesystem besteht aus einem Gehäuseunterteil (4) mit dem Stecker (5), einem ersten Gehäuseoberteil (1) mit der Steckdose (2) sowie einem zweiten Gehäuseoberteil (3), welches wahlweise verschiedene Steuer- und Schaltanordnungen (19) enthalten kann. Alle Gehäuseteile werden zusammengesteckt und dann verschraubt.

IPC 1-7
H01R 13/512; H01R 29/00

IPC 8 full level
H01R 13/512 (2006.01); **H01R 29/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
H01R 29/00 (2013.01)

Cited by
EP0402654A3; EP1280244A1; WO9115041A1

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0249907 A2 19871223; EP 0249907 A3 19890726; EP 0249907 B1 19930908; DE 3620698 A1 19871223; DE 3620698 C2 19900607;
DE 3787323 D1 19931014

DOCDB simple family (application)
EP 87108520 A 19870612; DE 3620698 A 19860620; DE 3787323 T 19870612